

Manufacturer Declaration

RoHS/WEEE

The undersigned, representing the following

Manufacturer: Georg Fischer JRG AG
Hauptstrasse 130
4450 Sissach / Switzerland

declare that the raw materials and elastomers used by Georg Fischer JRG AG for the production of the two drinking water systems **JRG Sanipex** and **JRG Sanipex MT**

do not contain substances listed in the Directives above the maximum concentration values tolerated in homogeneous materials

- RoHS - Directive 2011/65/EU and the amended Annex II - Directive 2015/863 on the restriction of the use of certain hazardous Substances in electrical and electronic equipment*
- WEEE - Directive 2012/19/EU on waste electrical and electronic equipment

and that these substances are not added during production of the products.

The above-mentioned products are not in the scope of the RoHS and WEEE Directives.

Information contained in this document is true and accurate at the time of publication and to the best of our knowledge.

Unless otherwise indicated, the information provided herein is based on the data from our raw material suppliers, product composition and Manufacturer's manufacturing process.

Signature



Name: Paolo Posca
Position: Head of Quality
Date: January 24, 2020



Name: Michael Ries
Position: Standardisation and Approval Manager
Date: January 24, 2020

* The raw material contains more than 0.1% Pb. However, Annex III (6c) states an exemption for copper alloy containing up to 4% lead by weight.

Bei diesem Dokument handelt es sich um eine Übersetzung der Englischen Originalversion. Das Englische Original ist die massgebliche Fassung.



Herstellereklärung

RoHS/WEEE

Die Unterzeichnenden in Vertretung von

Hersteller: Georg Fischer JRG AG
Hauptstrasse 130
4450 Sissach / Schweiz

erklären, dass die Rohstoffe und Elastomere, welche von Georg Fischer JRG AG für die Herstellung der beiden Trinkwassersysteme **JRG Sanipex** und **JRG Sanipex MT**, verwendet werden,

keine Stoffe, über den zulässigen Höchstkonzentrationen in homogenen Werkstoffen enthalten, die in den folgenden Richtlinien gelistet sind,

- RoHS – Richtlinie 2011/65/EU und der (EU) 2015/863 Änderung Anhang II zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikaltgeräten*
- WEEE - Richtlinie 2012/19/EU über Elektro- und Elektronik-Altgeräte

und dass, diese Stoffe bei der Herstellung von Produkten nicht hinzugefügt werden.

Die oben genannten Produkte fallen nicht unter den Geltungsbereich der RoHS- und WEEE-Richtlinien.

Die in diesem Dokument enthaltenen Informationen sind zum Zeitpunkt der Veröffentlichung wahr und richtig und entsprechen unserem besten Wissen.

Sofern nicht anders angegeben, basieren die hierin enthaltenen Informationen auf Daten von Rohmateriallieferanten, der Produktzusammensetzung und dem Produktherstellungsprozess.

Unterschrift

Name: Paolo Posca
Position: Head of Quality
Datum: 24. Januar 2020

Name: Michael Ries
Position: Standardisation and Approval Manager
Datum: 24. Januar 2020

* Der Rohstoff enthält mehr als 0.1% Blei. Allerdings sieht Anhang III (6c) eine Ausnahme für Kupferleitung mit einem Massenanteil von bis zu 4% Blei vor.